

## South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

## **South Cove Manor Updates**

Dear Family and Friends of South Cove Manor:

Today, two residents that reside on the third floor tested positive for COVID. Both residents had minor symptoms this morning. Our staff have consulted with the Massachusetts Department of Public Health (DPH) Epidemiologist who advised us to quarantine the positive residents and their roommates together in their rooms.

We have completed outbreak testing of residents and staff on the third floor and have not identified additional positive cases. Additional rounds of outbreak testing will be completed over the next several days and will follow all DPH protocols if additional positive cases are found. I will continue to keep all of you updated as this process progresses.

Should you have any questions or concerns, please feel free to reach out to me, or Li Chen, our Administrator.

Thank you again for placing your trust in South Cove Manor.

Sincerely, William J. Graves President & CEO

## 中華頤養院更新

親愛的中华颐养院的家人和朋友:

今天,住在三樓的兩名居民的新冠病毒檢測呈陽性。今天早上,兩名居 民都有輕微症狀。我們的工作人員諮詢了馬薩諸塞州公共衛生部 (DPH) 的流行病學家,他們建議我們將陽性居民和他們的室友一起隔離在他們 的房間裡。

我們已經完成了對三樓居民和工作人員的疫情檢測,還沒有發現更多的 陽性病例。在接下來的幾天內將完成額外的爆發測試,如果發現額外的 陽性病例,將遵循所有 DPH 協議。隨著此過程的進展,我將繼續為大 家提供最新信息。

如果您有任何問題或疑慮, 請隨時與我或我們的院長陳力聯繫。

再次感謝您對中華頤養院的信任。

真摯地, 威廉·J·格雷夫斯 總裁兼首席執行官



## South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center 288 Washington Street, Quincy, MA 02169

(617) 423-0590 www.SouthCoveManor.org info@southcovemanor.org



If you believe you received this message in error or wish to no longer receive email from us, please (Unsubscribing is not supported in previews).